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Bijlagen Voortgangslijst

Op de voortgangslijst staan zowel vragen, toezeggingen als aangenomen moties. Het gaat om de 

toezeggingen die door de portefeuillehouders zijn gedaan tijdens raads- en 

commissievergaderingen. En het gaat om de vragen die tijdens de raads- en 

commissievergaderingen zijn gesteld en waarvoor een schriftelijk antwoord is toegezegd. En het 

betreft door de gemeenteraad aangenomen moties. De afdoening van de vragen, toezeggingen en 

moties gebeurt in de regel via een schriftelijke reactie die op de agenda van de adviescommissie 

wordt geplaatst onder agendapunt 6.2. Wanneer een vraag,  toezegging of motie is afgedaan krijgt 

deze een grijze kleur op de voortgangslijst. Dit punt verdwijnt dan volgende keer van de lijst. 

Tijdens de vergadering van de adviescommissie is er ruimte voor reacties op de voortgangslijst.

3 september 

2019

De raadsgriffie wijst u op de afdoeningstermijn van de volgende punten:

Eventuele 

opmerkingen van 

de Raadsgriffie:  

Toezeggingen die zijn afgedaan zonder verdere schriftelijke reactie 

18-018. Initiatieven buitengebied. Op 16 juli 2019 gaf de wethouder antwoord 

op deze toezegging. 

15-118 Motie Fietspad Kennedybaan.

info 11 juni 2019: Tussen de rotonde Beatrixweg en de bebouwde kom van 

Oss komt aan één zijde van de weg een fietspad van 4,0 meter breed waar 

fietsers in beide richtingen gebruik van kunnen maken. Dit is in juni 2018 in 



een bewonersbijeenkomst gepresenteerd. De keuze van een zogenaamd 

tweerichtingsfietspad heeft te maken dat dit scenario qua 

fietsverkeersbewegingen zorgt voor de minste oversteken van de 

Kennedystraat. De aanleg van het fietspad stond oorspronkelijk gepland in 

2022, tegelijk met het groot onderhoud van de provinciale weg N625. 

Ondanks de extra kosten die dit met zich meebrengt, heeft de provincie in 

samenspraak met de gemeente Oss er toch voor gekozen om de aanleg van 

het fietspad in 2020 uit te voeren. De meeste recente planning gaat uit van 

een realisatie in het najaar van 2020. Of deze planning daadwerkelijk 

haalbaar is, hangt vooral af van de voortgang waarmee de benodigde gronden 

de komende maanden aangekocht worden. Parallel aan de grondverwerving 

moet het bestemmingsplan worden aangepast. Deze processtappen zijn naar 

verwachting in de vroege zomer van 2020 afgerond waarna de Provincie het 

aanbestedingstraject gaat doorlopen. Met deze laatste informatie van 11 juni 

2019 wordt voorgesteld om de motie als afgedaan te beschouwen; er is 

voldoende duidelijkheid over de start van de werkzaamheden.

19-020 Motie onoverdekte uitloop pluimvee

In de opiniecommissie van 20 juni 2019 is dit beantwoord in de notitie 

aanpassingen van het ontwerpbestemmingsplan buitengebied Oss -2019.

18-127 Motie leren van best practices afvalinzameling en –verwerking.

De opinienota afval is op 20 juni 2019 besproken in de opiniecommissie 

Ruimte. Hiermee is invulling gegeven aan de motie.

17-095 Mogelijkheid financiële bijdrage van provincie aan centrumplannen

Op 1 juli 2019 is er een raadsinformatiebrief verzonden die antwoord geeft op 

deze vraag.

Toezeggingen met een verlopen afdoeningsdatum

n.v.t.

Toezeggingen met als afdoeningsdatum de datum van deze 

adviescommissie maar waarover nog geen schriftelijke reactie is 

ontvangen

19-004 Fonds zonnepanelen scholen

17-145 Motie energiepark Elzenburg

Bijzonderheden

Wethouder van der Schoot geeft mondeling reactie betreffende motie 19-054 

en 19-033 om deze beider moties af te doen.


